
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 15 januari 2025 om 19u 

Videoconferentie 

 
Aanwezig :  
 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger), Voorzitter 

  Pascal Henry 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger)  

 Jan Gesquière 

• Marc Marnette 

• Kris Fels 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 
Permanente gast :  Koen Umans (CEO Basketbal Vlaanderen) 

Pierre Thomas ( Algemeen Directeur AWBB) 
 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van 18/12/2024 wordt goedgekeurd 

 

2. Algemene werking 

2.1 Samenstelling van het BO 

Dhr. Delchef verwelkomt Dhr. Marnette als nieuw lid in het bestuursorgaan. Dhr. Marnette stelt zich 

kort voor. 

Dhr. Delchef verwelkomt Dhrn. Umans en Thomas in het bestuursorgaan. Zij zullen als permanente 

genodigde steeds deelnemen aan de vergaderingen. Het BO keurt deze aanpak goed.  

Dhr. Delchef meldt dat obv de huidige statuten het voorzitterschap terug toekomt aan de AWBB. 

Dhr. Henry verwijst naar een eerder voorstel vanwege de AWBB om te werken met een co-

voorzitterschap en vraagt wat de status is. Dhr. Gesquière meldt dat de discussie hierover binnen BVL 

is uitgesteld en nog zal plaatsvinden.  

Dhr. Delchef spreekt het BO toe en dankt Dhr. Van Lantschoot voor zijn bijdrage als voorzitter en 

verwijst naar de verschillende projecten onder zijn voorzitterschap, o.a. de nieuwe formule BvB 

Heren,  het nieuwe licentiereglement en de benoeming van een nieuwe licentiecommissie, alsook 

het project 100 jaar basketbal. Wat de toekomst betreft : hij wil dat het bestuursorgaan niet enkel 

problemen oplost maar een sterk imago biedt naar de buitenwereld toe. In eerste instantie zal 

gewerkt worden aan de hervorming van het management van de BNTs. De aanwezigheid van de2 

CEO’s van de regionale federaties is belangrijk voor de voorbereiding en coherentie van de dossiers. 

Verder moet nagedacht over de samenwerking met het profbasket, de ontwikkeling van TDW en de 

hervorming van de competitie nationale jeugd.  De Belgian Cats staan voor mooie uitdagingen , met 

o.a. een EK2027 in België. Bij de Lions moeten we de toekomstige generatie voorbereiden,  jong 

talent detecteren en integreren. Tot slot zal 2027 een feestelijk jaar worden rond 100 jaar basketbal.  

Dhr. Van Lantschoot dankt voor de mooie woorden. Het was een eer en hij is bereid zich verder in te 

zetten voor Basketball Belgium. 



2.2 Organisatie van het BO 

Het BO heeft de data ontvangen voor de eerste helft van het jaar. Dhr. Delchef stelt voor om 1 

fysieke vergadering op 3 in Wallonië te doen. Hij stelt de hotel VdValk in Nivelles voor.  

 

3. BNT 
3.1 Benoeming stafleden jeugd  

Dhr. Obsomer en Van Camp vervoegen de vergadering. Ze lichten de voorstellen toe.  

Er worden enkele vragen gesteld over bepaalde voorgestelde stafleden. Daarnaast wordt duidelijk 

gemaakt dat alle stafleden zich dienen te onthouden van negatieve commentaren op sociale media. 

Dhr. Marnette vraagt hoe de recrutering van coaches in zijn werk gaat. Dhrn. Obsomer en van Camp 

lichten dit toe.  Dhr. Gesquière wenst zicht te hebben op de kosten alsook op de bijkomende kosten 

voor de activatie van dokters bij alle selecties. Dhr. Thomas en Umans werken eraan. Dhr. Delchef 

meldt dat op elk Europees Kampioenschap iemand van de technische directie aanwezig zal zijn.     

Het BO keurt de voorstellen tot benoeming van de stafleden voor de nationale jeugdselecties goed. 

 

3.2 Headcoach & Assistant Coach Belgian Cats  

Dhr. Umans geeft een overzicht van de situatie.  

Dhr. Gesquière wenst een vergelijkende tabel te zien met de kosten van huidige coach vergeleken 

met de die van de nieuwe, vooraleer te beslissen over middelen.   

Een discussie wordt gevoerd over het profiel en de subsidie van de women’s basketball development 

manager. Dhr. Fels stelt dat het opzetten van TDW2 als doelstelling had om de kwaliteit van de 

competitie te verhogen. Voor het sportieve deel is dit profiel geschikt. Het voorgestelde profiel is wel 

een ander dan dat van een Competition Development Manager.  

Om de situatie op korte termijn te deblokkeren, gaan BVL en AWBB akkoord om elk 15k bij te dragen 

aan het budget voor de recrutering.  

 

4. Juridisch 
4.1 Dossier 3x3  

Het BO gaat in op het vonnis van de correctionele rechtbank van Antwerpen dd 8/1/2025. 

Het BO bespreekt de situatie. Er wordt beslist om een perscommuniqué op te stellen waarbij een 

aantal zaken die foutief worden weergegeven in de pers, worden rechtgezet.  Er zal gewerkt worden 

met 1 SPOC. Het BO bespreekt in detail de inhoud van het communiqué, de timing van de 

verspreiding en de modaliteiten.  

 

 

Volgende vergadering : za. 18 januari , 8u30 , video conferentie 

 

Jean-Pierre Delchef      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


